
RM.0012.6.33.2014                        PROTOKÓŁ Nr 33/2014

z XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim 
VI kadencji 

odbytej w dn. 12 sierpnia 2014 roku.

Ad. 1 - 5 
– Otwarcia   sesji  Rady  Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim   o  godzinie  14.00  dokonał

Przewodniczący Rady, Pan Sławomir Henryk Bogucki. 
– w posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (kopia listy obecności

stanowi załącznik do niniejszego protokołu),
– quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady;
– Przewodniczący Rady Miejskiej,  przedstawił  Radnym porządek obrad.  Porządek obrad został

przyjęty jednogłośnie. Za jego przyjęciem opowiedziało się 14 radnych; 
– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (14 radnych opowiedziało się za jego

przyjęciem, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było)
– na sekretarza XXXIII sesji powołana została Radna, Pani Arleta Petek.

Ad. 6

-  Pan Sławomir  Bogucki  poinformował,  że  XXXIII sesja  została  zwołana  w trybie  pilnym,  na

wniosek Pana Burmistrza z uwagi na konieczność przesunięcia środków na remont dachu w szkole

podstawowej w Piotrkowie Kujawskim.

- Pani Jolanta Zalesińska wyjaśniła, że w wyniku analizy budżetu znaleziono pieniądze potrzebne

na realizacje zadania wymiany dachu na szkole podstawowej w Piotrkowie Kujawskim, zwiększono

dochody  z  tytułu  podatków  o  200  tys.  zł  a  pozostała  kwota  200  tys.  zł  to  oszczędności  z

poszczególnych przetargów na wykonanie zadań inwestycyjnych, ponadto proponuje się 40 tys. zł

wyznaczyć z rezerwy ogólnej gminy. W sumie na zadanie to przeznacza się 440 tys. zł oraz 20 tys.

zł na realizację dokumentacji. Pani Skarbnik omówiła także pozostałe zmiany budżetowe.

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, że do sporządzenia wyceny na wykonanie zadania wymiany

dachu na szkole podstawowej w Piotrkowie Kujawskim zaproszono trzy firmy. Firmy te dokonały

wizji  lokalnej,  po  czym  dwie  firmy  złożyły  oferty  cenowe.  Jedna  z  firm:  Modern  Dach

zaproponowała  wykonanie  zadania  za  ponad  424  tys.  zł,  przy  czym  w  swych  pracach  nie

uwzględniła  ona  odgromówki  oraz  podbitki.  Wykonanie  oparto  na  wykorzystaniu  istniejących

murłat. Firma LUX DOM w drodze negocjacji zaproponowała wykonanie zadania za 415 tys. zł,

przy czym uwzględniono wykonanie odgromówki,  podbitki  i  wieńca.  W przypadku firmy LUX

DOM,  której  propozycja  wydaje  się  atrakcyjniejsza,  różnica  między  poszyciem  dachówką  a

blachodachówką to 3,5 tys. zł. Burmistrza dodał, że trwałość blachówki betonowej zapewne jest

dłuższa niż blachodachówki, lecz z pewnością ciężar blachodachówki jest mniejszy. Firma LUX

DOm proponuje ocieplenie watą szklaną a druga firma – granulatem. W zamówieniu ustaliliśmy

termin wykonania do końca września. Obydwie firmy są w stanie rozpocząć prace od 18 sierpnia.

Pan Burmistrza powiedział, że skłaniałby się ku wyborze formy LUX DOM, która robiła dach np. w

Radziejowie na starym ratuszu i choć obydwie firmy są wiarygodne to ta druga firma specjalizuje
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się  w  dachach  nowocześniejszych  budynków.  Ponadto  poinformował,  że  firma,  która

zaproponowała niższą cenę nie chce wziąć na siebie ryzyka budowy dachu bez zbudowania wieńca,

którego do tej pory budynek nie posiadał.

- Pan Mariusz Wojciechowski zapytał czy mówimy o dachówce cementowej czy też o ceramicznej?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, że o dachówce cementowej, gdyż w przyszłości będzie

łatwiej na niej zamontować elementy fotovoltaiczne. 

- Pan Mariusz Wojciechowski powiedział, że jest bardzo zaskoczony tak małą różnicą w cenie za

blachodachówkę i dachówkę cementową.

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, że on także jest tym zaskoczony.

- Pan Stanisław Pomianowski dodał, że najbardziej istotna różnica tkwi w tonażu poszycia.

- Pani Arleta Petek powiedziała, że mimo ceny za wykonanie wybrałaby firmę, która daje wieniec.

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, że to firma tańsza proponuje szerszą ofertę.

-  Pan Sławomir  Bogucki  powiedział,  że  rozumie,  iż  Rada optuje  za  firmą,  która będzie  robiła

wieniec i odgromówkę.

- Pan Mirosłąw Skonieczny powiedział, że obawiałby się tego, że budynek się rozejdzie gdy nie

będzie na nim zrobiony wieniec.

- Pan Krzysztof Żak powiedział, że z pewnością opcja z wieńcem jest lepsza. Dodał, że być może

obecnie są nowe technologie, ale blachodachówka prezentuje się lepiej gdyż dachówka po pewnym

czasie obrasta mchem.

- Pan Sławomir Kawczyński zapytał co będzie ze zdjetym eternitem?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział,  że firma wykonująca zadanie ma go zdjąć w ramach

prac. Jest to wliczone w kosztorys.

-  Pan Ireneusz  Kucharski  powiedział,  że  szkoła  była  projektowana pod dachówkę.  Po pewnym

czasie była ona zmieniona na eternit z uwagi na to, że ubytki w dachówce były trudno uzupełnialne

bo brakowało materiałów.

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że tak mała różnica w cenach, blachodachówki i dachówki,

może polegać na tym, że przy blachodachówce wzięto pod uwagę najdroższe opcje a przy dachówce

– najtańsze.

-  Pan  Tomasz  Paradziński  powiedział,  że  trzeba  się  zastanowić  nad  wykonaniem  pokrycia

dachowego.

- Pani Arleta Petek powiedziała, że nie ma na to czasu bo decyzję trzeba podjąć natychmiast.

- Pan mirosław Skonieczny powiedział, że decyzję trzeba podjąć dzisiaj.

-  Pan Mariusz  Wojciechowski  powiedział,  że  decyzja w wyborze  pokrycia  nie  blokuje prac  w

zdejmowaniu dachu.

- Pani Jolanta Zalesińska zauważyła, że trzeba przecież podpisać umowę, więc wszelkie decyzje

musza zapaśc dzisiaj.
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- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, że wywnioskował, iż Rada wybrała firmę LUX DOM oraz

pokrycie dachu blachodachówką.

- Pan Sławomir Bogucki zapytał czy są jeszcze jakieś pytania odnośnie projektów uchwał.

Pytań nie było.

- Pan Sławomir Bogucki odczytał projekt uchwały Nr XXXIII/221/2014.

Głosowanie:  14  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących się”,  uchwała  Nr XXXIII/221/2014

została przyjęta jednogłośnie.

- Pan Sławomir Bogucki odczytał projekt uchwały Nr XXXIII/222/2014.

Głosowanie:  14  „za”,  0  „przeciw”,  0  „wstrzymujących się”,  uchwała  Nr XXXIII/222/2014

została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 7

- Pan Tomasz Paradziński przypomniał, że kilka miesięcy temu zgłosił interpelacje o odnowienie

tablicy miejscowości Przewóz. Dodał, że do tej pory nie jest to wykonane.

-  Pan  Sławomir  Bogucki  zgłosił  interpelacje  w  imieniu  mieszkańców  ulicy  Handlowej  o

wyrównanie chodnika.

- Pan Jan Braer zgłosił interpelację o postawienie lampy ulicznej w miejscowości Krogulec.

-  Pan  Sławomir  Bogucki  zgłosił  interpelację  o  postawienie  lampy  ulicznej  w  miejscowości

Palczewo. Dodał, że w miejscu tym jest zupełnie ciemno.

-  Pan  Mirosław  Skonieczny  zapytał  czy  w  miejscu,  o  którym  mówi  Pan  Bogucki  jest  linia

energetyczne? Dodał, że wydaje mu się, iż linia się w tym miejscu kończy.

-  Pani  Alleta  Petek  zgłosiła  interpelację  o  postawienie  lamp  ulicznych  na  Małym  Rynku  w

Piotrkowie Kujawskim.

- Pan Krzysztof Żak powiedział, że lampa na ul. Mostowej wciąż się nie świeci.

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, że lampa ta jest wciąż naprawiana i wciąż się psuje.

- Pani Arleta petek powiedziała, że lampa ta powinna być wymieniona w ramach gwarancji.

-  Pan  Mariusz  Śmigiel  powiedział,  że  mieszkańcy z  ul.  Słonecznej  mówią,  że  miał  być  tam

założony próg zwalniający, a Pan Domański mówi, że zakupiono wybijający a nie zwalniający.

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, że zostanie to wyjaśnione.

- Pani Arleta Petek podniosła temat odnośnie złego parkowania samochodów na ul. Kościuszki.

Poprosiła o pomoc w tej kwestii Pana Sławomira Boguckiego oraz Pana Mirosława Skoniecznego.

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, że powiadomi o tym pana Kierownika Posterunku Policji w

Piotrkowie Kujawskim.

-  Pan  Sławomir  Bogucki  dodał,  że  jeśli  na  tej  ulicy  postawi  się  znam  „strefa  zamieszkania”,

wówczas należy stworzyć miejsca parkingowe.

- Pani Arleta Petek przypomniała  o tym, że do firmy Polo-market  miało być wysłane pismo w
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sprawie parkingu.

- Pan Sławomir Bogucki zapewnił, że ma to pismo napisane i w dniu kolejnym będzie ono wysłane.

- Pan Sławomir Kawczyński złożył interpelację dotyczącą wstawienia zakazu znaku parkowania od

Polo-market do posesji Pana K.

- Pan Krystian Betliński złożył interpelację o równiarkę na teren obok posesji Pana Borczyńskiego

w Palczewie na drodze w kierunku Zborowca.

Ad. 8

- Pan Sławomir Kawczyński zapytał czy coś jest robione w kierunku przyjmowania zgłoszeń od

rolników w sprawie suszy?

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, że wystąpiono do Wojewody o powołanie Komisji ds. klęski

suszy.

- Pan Sławomir Bogucki zapytał czy droga na Zborowiec jest już skończona, bo doszły go słuchu,

że odcinek budowany ostatnio jest węższy niż poprzedni.

- Pani Jolanta Zalesińska odpowiedziała, że są dwie częściowe faktury do zapłaty za wykonanie

tego zadania.

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, że inwestycja nie jest zakończona.

-  Pan  Mariusz  Wojciechowski  powiedział,  że  zjazdy  na  tej  drodze  są  robione  niezwykle

profesjonalnie, w zasadzie nie wiadomo po co takie koszty. Ponadto dodał, ze rzeczywiście jest ona

węższa o 20-25 cm niż poprzednio budowany odcinek.

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, że zadanie jest realizowane zgodnie z dokumentacją.

- Pan Mariusz Wojciechowski powiedział, że widać różnice między realizacją I etapu budowy tej

drogi a realizacją jej II etapu.

- Pani Arleta Petek powiedziała, że nie można przyjąć tego zadania i trzeba to sprawdzić.

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, że to sprawdzi.

Ad. 9

– Pan  Sławomir  Bogucki  po  stwierdzeniu  wyczerpania  tematyki  obrad  XXXIII  sesji  Rady

Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

     Zamknięcie XXXIII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 15:22

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz: .............................                                      

Przewodniczący Rady Miejskiej ....................................
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